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Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 32 vedrørende forslag til lov om 
undersøgelse af visse forhold vedrørende Forsvarets Efterretningstjeneste 
(L 53), som Folketingets Udvalg for Forretningsordenen har stillet til justits-
ministeren den 9. november 2020. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ik-
kemedlem af udvalget (MFU) Eva Flyvholm (EL). 
 
Nick Hækkerup  

/ 
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Spørgsmål nr. 32 fra Folketingets Udvalg for Forretningsordenen ved-
rørende forslag til lov om undersøgelse af visse forhold vedrørende For-
svarets Efterretningstjeneste (L 53) 
 

 ”Hvordan kan vi være sikre på, at NSA ikke bruger danske kab-
ler til industrispionage?” 

 
Svar: 
 
Som forsvarsministeren også har tilkendegivet ved besvarelsen af bl.a. 
spørgsmål nr. 138 (Alm. del) FOU af 30. september 2020, vil regeringen 
ikke gå ind i spekulationer.  
 
Efterretningsmæssige forhold drøftes i det relevante folketingsudvalg. Det 
er de spilleregler, vi har aftalt i vores demokrati. 


